
A 2010-es Hobbielektronika Találkozó 

szervezésében elhangzott ötletek, javaslatok 

valamint gondok a szervezéssel kapcsolatban 

2010.április 1 óta: 

- Frankye: Szerintem kellene tartani! A tavalyi helszín jó lenne, szerény 

véleményem szerint, és nem lenne rossz, ha már most elkezdenénk szervezni. 

Ami biztos, hogy idén is kellene: 

- főzőcske 

- fotózás 

- bemutatók 

- HEStore kitelepülés 
- Galfy: Csak nem itt a tavasz  

 

Ha engem kérdeztek (kérdezett valaki? ) akkor legyen, Augusztus 14, Szombat, 

Bókay kert. 

Előkerestem korábbi 2 hozzászálásomat az OFF-ból (tudom hogy elég lett volna 

linkeni)... 

Akkor sok reakció nem volt rá mert még messze nem volt aktuális. De ha jól rá 

akarunk akarunk készülni akkor mostmár van... 

 

#1 

-- 

No, ha már így elkezdtetek találkozózni az OFF-ban, akkor én is hozzászólok. 

Szerintem legyen jövőre is hasonló találkozó, mint az idén volt a Bókay kertben (ami 

persze nem zárja ki a hasonló tematikus találkozókat sem mint ami volt 

Kecskeméten). Az idei EHET példa bizonyítja hogy EHET-ünk jövőre is  

Az időpontot nem ártana sokkal hamarabb lerögzíteni, akár most... 

Tulajdonképpen a nyári szünet mint időpont jó volt, mondjuk bele a négynapos 

ünnep közepébe (hirtelen egyszercsak) talán kevésbé szerencsés... Szerintem 2010 

augusztus 14 szombat megfelelő lenne (bár olyan időpont nincs ami mindenkinek 

tökéletes lenne). Jobb ötlet? 

Az infrastruktúra végülis teljesen jó volt szerintem ennyi embernek, mert ugye mire 

van szükség egy hasonló (~50 ember) kötetlen beszélgetős fórumtalálkozóhoz: 

- Hely (ennyi ember azért már nem kevés, társasház esetén már válóok... Ide kell 

érteni a sörpadokat, sátrat egyéb ülő és pakoló helyet.); 

- Könnyű elérhetőség (Budapest tagadhatatlanul központi helyen van); 



- Parkoló (volt ingyen parkoló, sőt még aki sok cuccal jött meg közelebb is tudott 

jönni pakolni); 

- Áram (sokat nem fogyasztottunk, de valljuk be nélküle unalmasabb lett volna); 

- Folyó (csap)víz (Főzés/mosogatás/kézmosás, mondjuk ebből sem fogyott sok); 

- WC (ennyi emberre mindenképpen kell, ez önmagában is jelentős 15...25 KHUF tétel 

Bővebben: Link ); 

- Bogrács (Pont ugyanezt az állvány és zománcos bogrács "kombó"-t ~5KHUF áron 

árulták/árulják akciósan nagyobb áruházakban). Ha kicsit előre szervezünk akkor én 

biztosan ki tudok állítani minimum egy garnitúrát, de szerintem más is... 

- Hűtőszekrény (nos ezt majdnem nem kaptuk meg és csak egy volt..). 

Ezzel csak azt akartam mondani hogy soknak tűnhet az idei 80 KHUF bérlet, ha 

valakinek van jobb ötlete (vagy telke ) akkor szóljon, nekem jövőre is megfelelne a 

Bókay kert. 

Ha jövőre is megszervezzük (miért ne tennénk?), akkor én valami hasonlóban 

gondolkoznék: 

- Belépő ~1 KHUF (szerintem teljesen méltányos volt); 

- Jóval korábbi meghirdetés; 

- Helyszín akár lehet ugyanott (hacsak nincs jobb ötlet); 

- Kaját kicsit korábban koordinálni beleértve a beszerzést is, viszont amint láttuk az 

önkéntesség nálunk még működött (hagyma, fa, stb.); 

Ha tippelnem kellene, akkor szerintem az EHET2.0: 

- 50...100 fő között lenne; 

- Kevésbé spontán ennek a jó és kevésbé jó vonzataival; 

- Jönnének olyan emberek akik az idén nem jöttek (nekem legalábbis nagyon 

hiányzott pár ember akikről azt hittem hogy eljönnek). Mellesleg kellene egy online 

jelentkezési lap ami volt is az elején, csak hogy tudjuk a várható és biztos 

résztvevőket (miért is nem lett ez végig fenntartva az idén?). 

- Börze, cserebere nagyobb lenne (mondjuk hiába adtam mindent ingyen, csomó 

cuccot mégis vissza kellett hoznom...). 

- HE store aktívabban jelen lenne; 

- A becsületkasszás italpult helyett dedikált erőforrás lenne erre célra allokálva, 

nagyobb választékkal (elkerülendő például ismét azt a vicces helyzetet, hogy senkinek 

nem jutott az eszébe betenni a sört a hűtőbe ). 

 

#2 

-- 

Hűtőszekrény: Azért nem temetett maga alá a tartalma, mert a sörök leginkább 

mellette az asztalon voltak (mondjuk torkfájásra sok panasz nem volt). 

Gafly ingyen elvihető portékai: Igen, kell majd jövőre valami táblát csinálni. Sokat 

nem értem rá reklámozni, mert leginkább a kaját csináltuk... Abban viszon teljes 

egyetértés volt, hogy legalább a kapuhoz (autósoknak) kellett volna minimum egy A4 



de méginkább A3 tábla HE emblémával. 

HE store: Pólóhoz és bögréhez sem volt azért annyira triviális jutni... 

Infrastruktúra: Nekem személy szerint jó volt. Ha a következő EHET-et nem akarjuk 

anyagi deficittel zárni (annyira sok panasz nem volt azért a rendezők részéről) akkor 

vagy többen leszünk (100 eléggé vérmesnek tűnik)/vagy lefaragjuk a költségeket 

(vidék/olcsóbb, stb.)/vagy találunk támogatókat (második alkalommal igazán nem 

tudom hogy több vagy kevesebb önkéntes adomány lesz/lenne. Hivatalos támogatók 

pedig a csak a mesében vannak ). 
- Rockersarc a kiforrasztó verseny ötletét felvetette. 

- Bankimajki gondolata, hogy valami előadásfélét kellene tartani néhány 

érdekes témáról. 

- Topi: Aki főz annak valószínűleg tudjuk biztosítani vagy a nyersanyagot, vagy ha 

hoz a vásárlásról blokkot, akkor anyagilag azt le tudjuk rendezni. 

- Szerintem nem elvetendő a belépő szedése. Esetleg megfontolandó, hogy 1000 Ft a 

belépő és aki börzén árul annak 2000 Ft. (Ezt Norbi tudja, hogy pénzbe került-e az 

asztalok kihelyezése még pluszban) 

Belépő előnye, hogy akkor nem ilyen +- 150%-os a létszám ingadozás. Emiatt tudunk 

előre kalkulálni. 

 

Időpont: Ha azt mondjuk aug 14 szombat, akkor annyi. Ne szervezzük át 10-szer. Ha 4 

hónappal a találkozó előtt már ismert az időpont és jönni akar, akkor nem lehet 

gondja ebből senkinek. 

 

Program: Le kell fektetni konkrétan, mit akarunk.  

- Előző találkozón pl. szó volt a palacsintázásról, de nem volt hely ahol ezt lehetett 

volna és egy rakat nyersanyag maradt meg emiatt, amit a palacsintázás miatt 

vettünk, vagy hoztak. 

- Kiforrasztó verseny nagyon jóra sikerült. 

- Egyik kedves fórumtársunk által gyártott és felajánlott 1U rack-et is még 

megőriztük. Ennek is kell gazdát ítélni. 

 

Javaslat: Április - Májusban kell tartani egy előtalálkozót (~ 8-10 ember), valahol. Itt 

megbeszélnénk személyesen is, hogy milyen programok kellenének, mit hogyan 

intéznénk. 

- Potyo: javasolnám, hogy legyen kicsit magasabb a belépő, mondjuk 1500Ft, és 

több kaja készüljön, mert én tavaly kevésnek találtam a mennyiséget. Nem azt 



mondom, hogy két napra jól kell lakni, de azért mégiscsak egész napos program a 

találkozó. Nemtudom, mások hogy vélekednek róla, szerintem nem ezen múlik az, 

hogy ki jön el. Végülis egy erősebb hétvégi sörözésen simán le lehet tolni ennyi 

értékű sört... 

Létszámot előbb kellene nagyjából fixálni és talán egy hónappal a találkozó előtt 

begyűjteni a részvételi díjakat, akkor már lehet konkrét létszámmal számolni. 
- Szamóca: 1l gulyásra kell számolni legalább fejenként, mert tavaly is az volt a 

"gond," hogy hogy túl finom lett, és sokan, többször is szerettek volna repetázni, 

ráadásul kevés is volt főzve 100 emberre/nap. 
- Rockersarc: Pákát is tudok vinni kettőt is a kiforrasztó versenyhez! 

- Szamóca: A gond hogy egy 100 fős csapatra kell 100l kaja, ami 15l-es 

bográcsokban nem készíthető el. Tehát legalább két 50l-es paradicsombefőző üst,és 

üstház kellene, aminek az odaszállítása sem egyszerű feladat. 
- Frankye: Igen! Marha pörköltöt babgulyással. 

Egy nem túl nagy bográcsot lábbal egyetemben én is tudok biztosítani, de ilyen 

mennyiséghez már tényleg kell nagyobb tűz is, ami kissé bonyássá teheti a dolgot. 

Augusztus 20-a előtt kellene mindenképpen megtartani, mondjuk tudom javasolni az 

augusztus 14-ét. 
- Galfy:  1 L kaja messze túl sok, az szerintem butaság lenne ha túlfőznénk 

magunkat és utána meg csak öntögetjük ki a kaját (a maradékot elég macerás lenne 

elvinni, viszont a szívem szakadna meg ha a végén a WC-be öntögetnénk). Szerintem 

egy jó tömény gulyásból fejenként 0.5 L elég, ez 100 fővel számolva is csak 20 L. Azaz 

4 db 14 L-es bográccsal simán meg lehet etetni ennyi embert, különösen ha nem csak 

levesben gondolkozunk.  

Nos tehát szerintem a kert által biztosított 4 bogrács is bőven elég. Ettől függetlenül 

például én is ki tudok állítani egy vagy két bográcsot állvánnyal ha kell (de 

valószínűleg nem kell). Ha pedig még egy tárcsát is bevetünk akkor messze átesünk a 

ló túloldalára mennyiség tekintetében.  

Igény esetén az idén is vállalok egy bográcsot, mondjuk gulyással. Valamint az is lehet 

hogy nem 14 L-es volt a bogrács hanem nagyobb. Ettől függetlenül az eszmei 

mondandóm az akart lenni, hogy ha ~60 embernek nagyjából elég volt 3 ekkora 

bogrács, akkor ~100 embernek sem kell 4-nél sokkal több, különösen ha kicsit jobban 

megtöltjük őket és kicsit tartalmasabbra csináljuk. 

Más: Én kötelezővé tenném a kitűző viselését (egymás jobb megismerése céljából). 

Akár úgy is mint Kecskeméten, azaz aki előre bejelentkezik az a regisztrációnál 

megkapja a kinyomtatott kitűzőt. Így jobban lehetne előre kalkulálni is. 



- Hapro: Van egy ötletem. Ne főzzünk öten ötféle ugyanazt! Felvetettem már a 

marhapörköltet...  

Elhozom az egyik unokabátyámat, (mesterszakács!) és ketten megcsináljuk. Kell még 

2 -3 segítő, akik kezelik a tüzet és vizet, no meg a nagy üst. Kályha nem kell, 

legalábbis nem muszáj, de ha van, az sem rossz. 

Ezt más találkozón már megcsináltuk vele, és mindenki kinyalta a tányérját, és jutott 

is mindenkinek. A bratyónak nem kellett találgatni, hogy miből, mennyi kell, minden 

flottul ment. 
- Sprofan: Tavaly volt szó arról, hogy hiába volt megadva a pontos cím a 

találkozónak, eltartott egy darabig míg többen megtaláltuk a megfelelő bejáratot, 

hisz nem mindenki közlekedik GPS-el. Akkor írtam, hogy fel tudok ajánlani pár színes 

útbaigazító ideiglenes táblát (A4 vagy A5 méretben természetesen fából -oszlopra 

szerelhető-), nos ez az ajánlat még most is él 
- Frankye: Javaslom, az augusztus 14-ét tartsuk meg. Még nincs rossz idő, de 

talán nem lesz még hideg sem. 

Főzni, aki akar, szerintem nyugodtan főzhet, de ilyen palacsintát, meg társait hagyjuk 

ki. Nincs rá lehetőség, hiszen szabadtéren van az egész. 

A kiforrasztó verseny nem volt rossz, esetleg lehetne tartani valami SMD beforrasztót 

az idén, hogy nehezítve legyen a helyzet, és utána működőképesnek kelljen maradnia 

a kész eszköznek. 

Az előzetes megbeszélés mikor és hol lesz? (Helyet, ha kell, tudok 20-30 főre 

biztosítani.) 

A verseny-felajánlást előre is köszönjük! Nem rossz gondolat egy kis plusz (2-300 

Ft/fő) ellenében díjakat kisorsolni, akár lehetne sorsolással is bővíteni. 

Topi! A tavalyi HEStore kitelepülést meg lehetne oldani idén is? Gondolok itt az 

apróbb dolgokra, mint toll, póló, bögre, kis szerszámok, etc. 

A kitűzőt mindenképpen javaslom, és legyen előre előkészítve! Ha kell, szívesen 

besegítek én is. 

A Bókay kert szerintem mint helyszín bevált, maradjon. 

Természetesen Köbzolira, és Gafly mesterre is számítunk! Nem csak főzés miatt, 

hanem úgy egyáltalán...  
- MolnarG: HE-Tombola jó lenne, akár még 500 Ft-ig is simán. Kitűzőnek 

lehetne olyan kis téglalap alakú, átlátszó, csipeszes névtáblát használni, és abba csak 

egyszerűen nyomtatni kell neveket.... Modiknak lehetne olyan, mint a 

gyorskajáldákban: Segíthetek Frankye, Segíthetek Szamóca... stb. 
- Lui144: Jó ötlet a kitűző. Főleg azért hogy mindenki be tudja azonosítani a 

másikat. A tombola se rossz, csak bennem fölmerül, hogy mik legyenek a 



nyeremények? A fődíj meg pláne. A befizetés lehetne átutalással, pénztári 

befizetéssel 1 bankszámlára. Erre befizetné a belépő árát és megjegyzés rovatba: 

"Hobbielektronika találkozó 2010 és a felhasználónév". A felhasználó név alatt 

mindenki a sajátját írja be. Az sem lenne rossz, ha a felhasználó e-mail-ben vagy 

privátban is jelzi részvételi szándékát a szervezőknek és az üzenet témája: 

"Hobbielektronika találkozó 2010" 

és akkor írnák, hogy megerősítik részvételi szándékukat a rendezvényen és 

beszkennelve elküldik a befizetési bizonylatot. Viszont lehet, hogy megdrágítaná a 

rendezvényt az, hogy ha a szervezők és résztvevők kapnának 1-1 hobbielektronika 

pólót. A szervezőké más szinű lenne. Az utazást Budapestig mindenki saját maga 

oldaná meg, viszont az nem lenne rossz hogy, hogy akik tömegközlekedéssel jönnek, 

azok hogyan juthatnak el a rendezvényre a pályaudvarokról illetve a 

buszvégállomásokról ezt a szervezők megírnák. Itt főleg vidékiekre gondolok.  

- Frankye: A tavalyi rendezvény pénzbeszedési módja - hasonlóan az Általad 

leírthoz történt - szerintem teljesen jó volt. A regisztrációhoz a fiúk készítettek egy 

oldalt, azon lehetett jelentkezni, a befizetés módját megjelölni, etc. 

Mivel a Bókay kert bérleti díján felül a kaja-alapanyagot is állni kell, ezért a részvételi 

díj így sem lesz éppen alacsony. Minden, ami ezen felül "pluszban" kapnak a 

jelentkezők, többlet-költséggel jár, és a részvételi díjat emelné meg. (A tavalyi példán 

okulva kb. duplája lenne.) 

Az, hogy a szervezők meg legyenek különböztetve, önmagában nem rossz, de kik a 

szervezők? A moderátorok? Ez így nem igaz, mert pl. llaci56, köbzoli, Gafly, és még 

sokan mások is kivették a részüket (jócskán!) a szervezésből-lebonyolításból... Esetleg 

a névtábla (kitűző) lehetne pl. más alapszínnel. 

A tömegközlekedéssel érkezők részére egy rövid összeállítást szívesen készítek, ha 

van rá igény. (Vasút- és buszpályaudvarokról a helyszínre, és vissza.) 

Amit viszont jó ötletnek tartok, hogy a Bókay kert bejárataitól a helyszínig 

tájékoztató-irányító táblákat célszerűnek látnék én is kihelyezni, illetve a 

bejáratokhoz (az esetleges félreértések-eltévedések elkerülése végett) nagyobb, 

tájékoztató plakátot (pl.: HE logo) kitenni. 

 

Felmerült, hogy legyen egy előzetes megbeszélés a "szervezőkkel". Ennek mikor 

lenne az időpontja? Helyszínt tudok rá biztosítani, ha kell. 

- Lui144: A névtáblás megoldást én támogatom. Az viszont tényleg jó megoldás, 

hogy más alapszínű lenne a szervezőké és más alapszínű a résztvevőké. Ezt az 

összeállítást én támogatom. A tömegközlekedéssel érkezőknek szóló összeállítást 

azoknak lenne jó főleg akik még most mennek el először illetve azok akik Budapesten 

nem járatosak. Az iránymutató nyíl megoldását remek ötletnek tartom főleg amiatt, 

hogy könnyen oda lehet találni. 



- Frankye: Természetesen elsődlegesen azoknak fontos, akik még nem voltak, 

mind a tömegközlekedéses infó, mind az irányító nyilak kirakása. Erre gondoltam én 

is. 

Topi: Ötvözzük a jót a hasznossal. 

Belépő ára egyben tartalmaz egy  

II. Hobbielektronika.hu találkozó 

2010, Budapest 

-  

feliratú pólót. 

Minden évben új póló szín, új felirat. Így mindenki kap is valamit a belépő mellé. 

Szervezőknek hatalmas "SZERVEZŐ" felirat pluszban rajta. 

- Deguss: Szerintem egy ilyen megkülönböztetés nem célszerű, elég a névtábla. 

Úgyis észrevenni, hogy kik szervezkednek, vezetik a versenyeket. Nem azért gyűlünk 

össze, hogy moderátori hatalmunkat gyakorolhassuk, hanem tapsztalatcserére, 

ismerkedésre és a jó időtöltésre. 

Épp ezért nagy fejfájást okoz a versenyek megszervezése. Megvalósítható ötleteket, 

felajánlásokat elfogadunk.  

Tervben van a tavalyihoz hasonló módon megoldott beültetőverseny. Valamiféle 

egyszerűbb KIT-eket kéne időre összerakni, amit a (sikeres) összeszerelés (és 

esetleges hibakeresés) után a versenyzők magukkal vihetnek. Egyenlőre csak ennyi a 

konkrétum. 

Ha megint minden második résztvevő pákát hoz magával, akkor nem lehet gond ez a 

versenyszám sem. (Pláne ha árnyékban rendezzük, és senki sem kap gutaütést a 

40°C-os napon) 

Kisebb kellékeket mint ón megoldjuk, egyenlőre a "mit szerelünk össze" a kérdés. 

 

szerk: Természetesen lehet "SZERVEZŐ" feliratú a modik és szervezők pólója, ezen 

nem veszünk össze. 
- Frankye: A beültető verseny nagyon jó gondolat, támogatom. Célszerű lenne 

valami nem túl egyszerű, de azért nem "laptop-bonyolultságú" áramkört kitalálni, 

esetleg bonyolítva 1206-os méretű SMD-kkel megspékelve. (Kisebbre azért nem 

mindenki tud vállalkozni...) 
- Deguss: Na igen... Nem azt szeretnénk összemérni, hogy ki lát jobban, és kinek 

nem remeg a keze, hanem hogy ki boldgul egy alkatrészlista, egy feliratozott nyák és 

egy multiméter segítségével az alkatrészekkel.  

Sőt lehetne egy "vakmerő" kategória, (ha valaki megszervezi), ahol csak kapcsolási 

rajz, és egy üres nyákon kívül semmi nem áll rendelkezésre. 



 

Megvallom őszintén fontolgattam, hogy felajánlok e célra, egy pár LCM3 

műszercsomagot, de addig gondolkodtam, amíg elfogytak. Egy pár alkatrész már nem 

is szerezhető be, a többit meg nem éri már meg, annyira megdrágult, így újabb KIT-

eket se állítunk össze. 

De bízom benne, hogy valami mást is ki lehet találni, ami kellő kihívást jelent a 

résztvevőknek, de mégse 3 napi munka összeállítani... 
- Tatabike: Szerintem is jó ötlet a póló. Emlék gyanánt mindenképpen, és az 

esetleges későbbi viselése máshol is egyértelművé teheti az embereknek az illető 

beállítottságát. Aki kér az jelezze, és annak akkor x-forint a belépő, aki nem kér, 

annak meg y-forint. Csak előre, hogy legyen idő megcsináltatni. 

Szerk.: Hozzátenném, hogy szerintem meg felesleges ezen rágódni, egyszer van ilyen 

egy évben, nem minden héten, és nem a félhavi fizetésről van szó, tehát szerintem 

nyugodtan belekalkulálható a poló költsége a belépődíjba. Plusz nem máról holnapra, 

ripsz-ropsz kell eldönteni, tehát van idő készülni is, családosoknak félretenni, 

diákoknak zsebpénzből gyűjteni. 
- Szamóca: Elsőnek, ha már így eldőlt a helyszín, és az időpont, akkor fel 

kellene venni a kapcsolatot a Bokay kert kibérlésével kapcsolatosan, a kompetens 

személyekkel. 

Tavaly ugye Norberto volt az ügyvezető, szervező e-téren. Valakinek tehát fel kellene 

vállalni az ez évi szervezést, és az ezzel járó utánjárást. ( Persze nem ártana 

megcsinálni előzőleg a tavalyihoz hasonlóan, a részvételi kérdőablakot) 
- Ilaci56: Azt javasolnám, hogy valaki környékbéli intézze a Bókayt. És ha nektek 

is jó, akkor én intézem a kaját. Rögvest egyeztetem bratyóval a dolgot, és mondok 

egy kaja árat - per kopf... 
- fantom45: Na olvastam..|Ha kell (és ez majd nagy valószínűséggel lehet) 

tudok vinni darált paprikát. Sógoromat majd megkérdezem hogy hogy állnak paprika 

ügyben, mert Bács-Kiskun megyéből szoktak vinni embereknek Szegedre meg Pestre.. 

és nagyon finom, jó minőségű. 

Tehát ha kell, holnapra tudok válaszolni hogy lesz-e. 
- Tatabike: Ha nem vállalja más, akkor én szívesen intézek ilyesmit. A 

munkaidőm megengedi, hogy szinte bármikor, bárhova elmenjek, ha szükséges, ezt 

egy korábbi hsz-ben is jeleztem. Kerékpárral közlekedem, 40 percen belül bárhol 

bevethető vagyok a fővárosban (futárbetegség), és nem lakok messze a Bókaytól 

sem... 



- Ilaci56: Ezeket venném meg: 

 

Marhalábszár 

Zsír 

hagyma 

krumpli 

zöldpaprika 

Paradicsom 

Pirospaprika 

kenyér 

Savanyúság 

Erős paprika 

Őrölt bors 

Őrölt kömény 

tányér 

villa 

pohár 

 

Ez eddig majdnem 500 Ft / fő -re jön ki. Ehhez tudni kell, hogy 1 360 Ft 1 kg 

marhalábszár, így egy fejadag 340 Ft. 

Természetesen ha kell veszek mást is, (hogy ne kelljen többünknek vásárolni,) 

beszerzem a piát is, csak mondjátoik, mi és mennyi legyen! 

 

fantom45 ! Őrölt pirospaprika 1 kg elég (120 főre), ha tudsz hozni. 

- Topi: Természetesen ez évben is vállalom a pénzügyi koordinátor szerepét, 

tekintettel arra hogy minden belépővel, pólóval, kitűzővel kapcsolatos dologhoz nem 

csak a BioDigit Kft beleegyezése szükséges (logó felhasználás és társai miatt) de 

anyagi oldalát is biztosítani kell. 

 

A többire szívesen veszem mások segítségét. 

- Tatabike: Akkor az lesz, hogy aki főzni akar a Találkozón, szépen megírja, hogy 

mit fog főzni, részvételi ablakban közzé lesz téve. 

A részvételi szándék jelzésekor pedig a következő adatok kellenek a jelentkezőtől:  

név, 

belépőjegy darabszáma,  

x db pólót kérek/nem kérek, 

Laci/Gafly/Zoli/xy/nn/stb. kajájából akarok enni,  



a/b/c versenyen akarok részt venni (opcionális), 

1/2/3-as dolgot tudok felajánlani (opcionális). 

 

Lesz egy határidő, ameddig elfogadhatók a jelentkezések, hogy mindenre a 

jelentkezők számának pontos ismeretében fel tudjanak készülni a szakácsok, 

versenyszervezők, pólógyártók, etc. 

- Frankye: Na akkor hogy ne maradjak ki belőle: A kitűzőket legyártom itt a 

cégnél, csak valami tokot kell keríteni hozzá. Ha erre vonatkozóan valakinek van 

ötlete, javaslata, szívesen várom. 

A tájékoztató táblákat (Erre gyere, erre van a HE Találkozó, és társai) szintén 

elkészítem, ez se legyen gond. 

Ugyancsak vállaltam egy összeállítás elkészítését, hogy nagyobb közlekedési 

csomópontokról hogyan lehet eljutni a helyszínre. 

Általánosságban: Bármi sokszorosítani val papír, miegymás van, megoldom. 

Kaja-ügy: Természetesen örömmel vesszük, ha Gafly Mester, és jövő évezredből ide 

tévedt, einsteini frizurás Zoli barátunk is főz, de kettejükre sózni a teljes gárda 

ellátását, azért nem lenne szerencsés. Llaci (és bátyja) segítsége főleg ha nagyobb fix 

jelentkező-szám jön össze, el fog kelni. 

"Tatabika" Mester! Akkor megkérünk ezúttal hivatalosan is, hogy vedd fel, légy szíves 

a kerttel a kapcsolatot, érdeklődj időpontról, lehetőségről, árról, mit tudnak adni 

(áram, fa, bogrács, láb, fejsze, tűzgyújtó eszközök), illetve, hogy engedik-e a Találkozó 

helyére mutató táblák kihelyezését, és ami még eszedbe jut. 

A pólókkal kapcsolatban Topi vállalta, hogy intézi, ezzel szerintem több tennivaló 

nincs. 

Egyéb programjavaslatok, mint a ki-beforrasztó verseny, valamint a bemutató, a 

börze, a tombola - erre még várjuk a javaslatokat. 

Tavaly sikere volt a páka-bemutatónak, és a helyi "Ki mit épített"-nek. Idén is meg 

kellene tartani. 

Fotó kérdése: Nem tartozik szorosan a Találkozóhoz, de valóban nem volna rossz. Ha 

valaki nem pont az adatlapján jeleníti meg, akkor a saját honlapján (példának okáért) 

nyugodtan megjelenhet. 

Egyelőre ennyi, várjuk a további ötleteket, javaslatokat. Mert pl. lehet, emlékbe 

eltenné az illető a pörköltszafttal lecsöpögtetett névtáblását...  

Viccet félretéve: Természetesen tökéletes, szerény véleményem szerint nyugodtan 

meg lehet rendelni belőle a kért tételt, bár első körben elegendő, ha tudom, mekkora 

papír fér bele, és majd csak a szükséges mennyiséget (plusz némi rátartás) 

megrendelni. 

A jelentkezők (résztvevők) neve (valós és nick), mellett javaslom feltűntetni a HE 

logot, és a Találkozó nevét, napját. 



- Galfy: - Sörsátor legyen jó sok, különösen ha az árat nem emeli. 

- Nem tudom meddig maradtatok a múltkor, én kb. négykor már telítődtem, 10 óra 

nekem pont elégnek tűnik. 

- Bográccsal kapcsolatban nem mi fújtuk meg (gondolom ez fel sem merült), hanem 

még szépen el is mosogattuk (leginkább Szamóca meg én, harmadik elmosogatására 

már nem annyira emlékszem ), de az állványok legalább még megvannak (állványt 

is kell hozni, vagy csak bográcsot?)?  

- Az a betonozott parkoló hátul ugye ugyanúgy használható lesz? 

- Az ingyen pisilés joga olyan szempontból necces hogy ez egy közpark, tehat akkor a 

mi 10k befizetésünkből a többiek is pisilnek, vagy hogy? Konkrétan (lesz pl. WC 

manager?)? 

- Eső esetén használhatjuk a faházat? 

- Hűtők lesznek? Az igazat megvallva előzőleg egyet is alig kaptunk... 

 

Szervező találkozó mikorra várható? 

- Tatabike: Sörsátor igény szerint, a többiről még egyeztetek a Kerttel, ez csak 

egy előzetes megbeszélés volt, úgymond tájékoztató jelleggel, nagy vonalakban, és az 

időpont lefixálása végett. Természetesen a szerződésben minden le lesz írva.  

A Bókay-kert nem egy szigorúan vett közpark, amin keresztül-kasul sétálgatnak az 

emberek, hanem egy bekerített szabadidő-park, aminek nyitvatartása van, és 

szabályzata. Tehát a vécé is fizetős, nincs ingyen pisilés senkinek, de ha azt választjuk, 

hogy 10k-val kevesebbet fizetünk, akkor a többszörösét fizetik ki majd a fórumtagok 

ennek, mivel ez a 10k úgy van számítva, hogy 50 ember-2alkalom/fő. Mivel 100 Ft 

egy budihasználat. Szerintem egy nap többször megy az ember vécére, mint kétszer, 

ha valaki mondjuk ötször megy vécére, az már 500 Ft, ami nem kevés, pláne, ha olyan 

hölgytag van a társaságában, aki már szült gyermeket, mint az enyém, 1-1.5 óránként 

jár vécére, nem vicc. Többe lenne a budi, mint a belépő... Úgyhogy ez a 10k elég 

korrekt. Kerekítve, vécéhasználattal az egész kerül 100k-ba. Ez 11 óra, és a vécé, de 

ha belevesszük a plusz két órát, amit ott lehetünk, akkor 13 óra és a vécé, de még így 

is beljebb vagyunk egy tízessel, ha kifizetjük a budit. Na meg az sem mindegy, hogy a 

tavalyi áron kapunk mindent, ami azért elég méltányos volt, most meg főleg az, ha 

mondjuk a benzinár változását nézzük. 

Természetesen a bográcslopás nem az EHET-en történt, valamikor idén 

belógtak/betörtek illetéktelenek, és akkor tűntek el. Vas sincsen, mindent elvittek. 

Faház, hűtő mint említettem, még megbeszélésre vár, Szervezői találkozóról semmi 

infóm. 

- Frankye: Bocs, hogy néhány napig nem voltam. (Tata: Ez a telepátia! ) 

Bográccsal, lábbal (mármint a bográcshoz!) eggyel én is szolgálhatok. Némi tűzifát is 

tudok vinni, ha szükséges. 



Szerény véleményem szerint a tavalyi hely meg fog felelni idén is, és azt gondolom én 

is, hogy a 18 órai befejezés teljesen rendben van. A WC használat esetében én is azt 

preferálom, hogy legyen quasi díjmentes, ne személyenként kelljen bedobálgatni, 

ami az összegszerűségen túl pl. technikai problémákat is felvethet ("Nincs egy 

százasod?" "Ki támasztotta ki a WC ajtaját?", etc.) 

Az, hogy a kaja mikorra készül el, szerintem teljesen indifferens, amikor elkészül, 

akkor esszük. 

A hűtőt mindenképpen fixáld le, kérlek Tata, hogy lesz-e! A kaja mellé az ital: Ha és 

amennyiben Topi mester bevállalja, akkor a tavalyi megoldás (hogy ti. előre 

megvesznek/megveszünk néhány karton ásványvizet és némi seritalt, amit önköltségi 

áron lehet fogyasztani) idén is megfelel. Aki ezen felül más italt is akar, az - 

természetesen - hozhat. E kettő mellett lehet még más üdítő is, pl. szénsavas és/vagy 

szénsavmentes és/vagy rostos (nem bútorlap!). 

Szavazást - ugyancsak szerintem - nem kell kiírni, hiszen - mondhatni - eldöntött, 

hogy lesz, mikor lesz, hol lesz. Inkább valamiféle figyelemfelkeltő felirat kellene a 

kezdő lapra, esetleg "banner-szerűen" valamennyi oldal tetejére. 

Ha teára van igény, azt egy teáskannával, némi ízesítőszerrel, "egyszer használatos" 

poharakkal, némi teafűvel, meg egy villany főzőlappal simán lehet rendezni, nem 

tudom, mekkora lenne rá a kereslet. Viszont a kávét rettentően hiányoltam tavaly 

(ami abból az automatából jött, az nem volt sem "olcsó", sem túl jó...), ezért nem 

ártana - ha valakinek van ilyen, és fel tud ajánlani - adagolós termoszt és kávégépet 

hozni. (Szükségmegoldásként: "kotyogós" főző, vagy "patronos" kávégép...) Ezt 

ugyancsak önköltségi áron lehetne adni. 

"Röviden" ennyi hirtelen. 

Tata! Köszönjük az eddigi tevékenységedet és a továbbiakat előre is! 


